
Grönslätts intresseförening, Hällevik  
Protokoll  årsmöte Enebacken  Grönslätt 2003-07-19.  

Närvarande representanter för följande tomter:  

7002, 7005, 7008, 7012, 7014, 7019, 7021, 7022, 7023, 7024, 7025, 7026, 7029, 7030, 7032, 

7034, 7036, 7040, 7044, 7043, 7053, 7058, 7059, 7065, 7066, 7070, 7071, 7072, 7077, 7079,  

7082, 7089, 7091, 7092, 7095, 7096, 7097, 7099, 7104, 7105, 7107, 7108, 7109, 7110, 7111,  

7112, 7114, 7115, 7120, 7123, 7124, 7126, 7129, 7131, 7140, 7144, 7146, 7149, 7150, 7151,  

7152, 7153, 7157, 7159, 7161 samt 7164. 

 

Ordföranden Arne Tufvesson hälsade de närvarande välkomna till årsmötet 2003 och  

förklarade mötet öppnat. 

 

1. Till mötesordförande valdes Christer Nordlund, 7021. 

 

2. Dagordningen förändrades från punkt 7 till punkt 7 samt 7a kassaredogörelse.  

Punkterna 8 och 9 bytte plats. Punkt 16, tillägg av val av revisor suppleanter. 

 

3. Röstlängden justerades enligt uppropsförteckning. 

 

4. Kallelse till årsmötet befanns stadgenligt utlyst. 

 

5. Till justeringsmän jämte rösträknare valdes Marianne Selander, 7144 och Eva Bengtsson, 7108. 

 

6. Styrelsens förvaltnings- och revisionsberättelse föredrogs och godkändes. 

 

7. På förslag av revisorerna beviljades styrelsen ansvarsfrihet för det gångna året.  

7a. Kassaredogörelsen godkändes. Medlemmar som ej fullgjort sina förpliktelser: 

7039, 7057, 7102 samt 7136. 

 

8. Årsmötet beslutade en höjning av årsavgiften till 1.800:-. 

 

9. Beslutades att styrelseledamöterna skall befrias från årsavgift. Festkommittén erhåller  

ett arvode på 1.800:- vilket får fördelas inom kommittén. 

 

10. Till ordförande på ett år omvaldes Arne Tufvesson, 7140. 

 

11. Till sekreterare på ett år omvaldes Britt Fransson, 7019. 

 

12. Till kassör på två år omvaldes Bodil Lundin, 7022. 

 

13. Ledamöter på två år, omval Bjarne Persson, 7077, nyval Per-Erik Persson, 7091. 

 

14. Styrelsesuppleanter på ett år, omval Martti Wainjonpää, 7082  och Lennart Jönsson, 7078. 

 

15. Valberedningskommitté på ett år omval Lennart Olofsson, 7110 o Jörgen Olsson, 7030 

 

16. Till revisorer på ett år omval Carl-Erik Hylander, 7023 och Per Wickström 7065.  

Till revisorsuppleant på ett år nyval John Arne Persson, 7159. 

 



17. Till festkommitté på ett år omval Agneta Liljedahl, 7072, nyval Eva Thyren 7123, och 

Eva Bengtsson, 7108.   

 

18. Till representant för Kalvhagsvägens vägförening på ett år, omval Holger Pettersson, 7030  

och Bengt Olofsson, 7128. 

 

19. Styrelsen fick i uppdrag av årsmötet att arbeta vidare enligt tidigare. 

 

20. En motion hade inkommit om fördelning av kostnader för vattenförbrukning, hantering av  

swimmingpooler inom området. Motionen avslogs. 

 

21. Festkommittén genom Agnet Liljedahl tackade samtliga som hjälpt till att göra  

midsommarfirandet trevligt! Önskemål om lotteri finns, priser kan lämnas till Agneta  

Liljedahl! Önskar alla varmt välkomna till kvällens fest! 

 

Ordföranden A. Tufvesson: av vikt att meddela styrelsen adressändring. 

Sotaren önskar medlemsförteckning för att kunna nå samtliga. 

Beslut att inbetalning av årsavgiften ändras till oktober månad. 

"Hej o välkomna till Grönslätt" skall överlämnas till nyinflyttade. 

Beslut att bilda en kommitté för att se över stadgarna då dessa är föråldrade, utskick av förslag 

i samband med kallelse till årsmöte 2004 samt extra möte efter ordinarie årsmöte, kommittén 

Per Wikström, Carl-Erik Hylander, Arne Tufvesson, Karin Sällström. samt Marianne 

Selander. 

Behov av matarledning till samtliga fastigheter, detta är förenat med kostnader grävning mm, 

styrelsen fick i uppdrag att se över befintliga ledningar o lägga fram en plan. 

För tillfället är det inte aktuellt att bilda samfällighetsförening. 

 

Beslut att kontakta Polisen för "Grannar i samverkan" Önskemål finns att åretrunt boende  

kontaktar fastighetsägare vid ev. skada.  

Hundägare uppmanas att ta reda på hundbajs o "svarta påsen".  

För allas trevnad o säkerhet sänk hastigheten!  

Behov av röjning utanför tomt 7057, arbetet kommer att utföras på föreningens bekostnad.  

Gallring av Enebacken samt det strandnära området kommer att ske efter  

skogsvårdsstyrelsens rekommendationer. 

 

22. Ordföranden tackade mötet för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

Vid protokollet 

Britt Fransson sekreterare 

 

 

 

 

 

 


